
Dz-07.0021.8.2022 

Protokół nr 45/2022 

z XLV sesji Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec 

odbytej 29 sierpnia 2022 r. przy ul. Prusa 18 w Krakowie 

 

Sesję prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec Szczęsny 

Filipiak. Wzięli w niej udział członkowie Rady Dzielnicy VII według załączonej listy 

obecności. Obrady odbyły się w siedzibie Rady Dzielnicy VII przy ul. Prusa 18 w Krakowie. 

Ad. 1. 

O godzinie 18.00, po przywitaniu zebranych oraz po stwierdzeniu obecności 14 członków 

Rady, co wobec składu Rady liczącego 21 osób stanowi kworum wystarczające do 

podejmowania prawomocnych uchwał, przewodniczący otworzył XLV sesję Rady Dzielnicy 

VII Zwierzyniec. 

Ad. 2. 

Przewodniczący przedstawił projekt porządku obrad, informując, że wpłynął jeden wniosek,  

podpisany przez 1/2 składu Rady, o wprowadzenie projektów uchwał do porządku obrad sesji 

z odstąpieniem od wymogu określonego w par. 27 ust. 3 i 5 Statutu Dzielnicy VII 

Zwierzyniec. Wniosek został poddany przez przewodniczącego pod głosowanie. 

Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wniosku do 

Prezydenta Miasta Krakowano wprowadzenie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

dotyczącej zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do 

realizacji w latach 2021-2022 (druk nr 458) został przyjęty jednomyślnie – 13 głosami za. 

Zgodnie z zapisami Statutu Dzielnicy projekt porządku obrad wraz z wprowadzonymi 

zmianami stanowi porządek obrad sesji. 

Porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XLIV sesji Rady Dzielnicy odbytej w dniu 12 lipca 2022 r. 

4. Projekt uchwały w sprawie wniosku dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII 

Zwierzyniec do realizacji w latach 2023-2024 – projektodawca Zarząd (druk nr 445, 

referuje Szczęsny Filipiak). 

5. Projekt uchwały w sprawie wniosku dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII 

Zwierzyniec do realizacji w latach 2023-2024 – projektodawca Zarząd (druk nr 446, 

referuje Szczęsny Filipiak). 

6. Projekt uchwały w sprawie wniosku dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII 

Zwierzyniec do realizacji w latach 2023-2024 – projektodawca Zarząd (druk nr 447, 

referuje Szczęsny Filipiak). 

7. Projekt uchwały w sprawie wniosku dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII 

Zwierzyniec do realizacji w latach 2023-2024 – projektodawca Zarząd (druk nr 448, 

referuje Szczęsny Filipiak). 

8. Projekt uchwały w sprawie wniosku dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII 



Zwierzyniec do realizacji w latach 2023-2024 – projektodawca Zarząd (druk nr 449, 

referuje Szczęsny Filipiak). 

9. Projekt uchwały w sprawie wniosku dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII 

Zwierzyniec do realizacji w latach 2023-2026 – projektodawca Zarząd (druk nr 450, 

referuje Szczęsny Filipiak). 

10. Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2022 – projektodawca Zarząd (druk nr 

451, referuje Szczęsny Filipiak). 

11. Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2023 – projektodawca Zarząd (druk nr 

452, referuje Szczęsny Filipiak). 

12. Projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa o wprowadzenie 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej dotyczących zadania inwestycyjnego 

pierwotnie planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 

2020-2022 – projektodawca Zarząd (druk nr 453, referuje Szczęsny Filipiak). 

13. Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej zbycia w drodze bezprzetargowej działki nr 

337/2 obr. 14 jednostka ewidencyjna Krowodrza, położonej przy ul. Kościuszki 

w Krakowie – projektodawca Zarząd (druk nr 454, referuje Szczęsny Filipiak). 

14. Projekt uchwały w sprawie zmiany zasad parkowania na ul. Prusa na odcinku od 

ul. Salwatorskiej do ul. Senatorskiej – projektodawca Zarząd (druk nr 455, referuje 

Witold Górny). 

15. Projekt uchwały w sprawie zmiany zasad parkowania na ogólnodostępnej zatoce 

postojowej przed budynkiem Przychodni Zdrowia przy ul. Kamedulskiej 70 – 

projektodawca Zarząd (druk nr 456, referuje Witold Górny). 

16. Projekt uchwały w sprawie likwidacji słupków znajdujących się na chodniku po 

zachodniej stronie ul. Mlaskotów na wysokości budynku Zespołu Państwowych Szkół 

Plastycznych – projektodawca Zarząd (druk nr 457, referuje Witold Górny). 

17. Projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa o wprowadzenie 

zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej dotyczącej zadania inwestycyjnego 

planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 2021-2022 – 

projektodawca Grupa Radnych (druk nr 458, referuje Szczęsny Filipiak). 

18. Oświadczenia i komunikaty. 

Przewodniczący poinformował zebranych, że w trakcie procedowania projektów uchwał 

będzie jedna zamiana kolejności uchwał. 

Ad 3. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak poinformował, że do protokołu z XLIV sesji Rady 

Dzielnicy VII, odbytej w dniu 12 lipca 2022 roku nie zgłoszono wniosków o sprostowanie, co 

jest równoznaczne z ich przyjęciem. 

Ad 4. 

Projekt uchwały w sprawie wniosku dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do 

realizacji w latach 2023-2024 zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak.  

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie wniosku dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec 



do realizacji w latach 2023-2024 została podjęta jednomyślnie – 15 głosami za (Uchwała nr 

XLV/434/2022). 

W trakcie procedowania 4. punktu porządku obrad na salę przybył radny Krzysztof Kwarciak.  

Ad 5. 

Projekt uchwały w sprawie wniosku dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do 

realizacji w latach 2023-2024 zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji głos zabrali: Krzysztof Jakubowski, Witold Górny, Szczęsny Filipiak. 

Uchwała w sprawie wniosku dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do 

realizacji w latach 2023-2024 została podjęta jednomyślnie – 15 głosami za (Uchwała nr 

XLV/435/2022). 

W trakcie procedowania 5. punktu porządku obrad na salę przybyli radni Marek Sikora 

i Paweł Kowalski.  

Ad 6. 

Projekt uchwały w sprawie wniosku dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do 

realizacji w latach 2023-2024 zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie wniosku dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec 

do realizacji w latach 2023-2024 została podjęta jednomyślnie – 17 głosami za (Uchwała nr 

XLV/436/2022). 

Ad 8. 

Projekt uchwały w sprawie wniosku dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do 

realizacji w latach 2023-2024 zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący podał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie wniosku dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec 

do realizacji w latach 2023-2024 została podjęta stosunkiem głosów: 16 za, 0 przeciw, 

1 wstrzymujący się (Uchwała nr XLV/437/2022). 

Ad 9. 

Projekt uchwały w sprawie wniosku dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do 

realizacji w latach 2023-2026 zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący podał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie wniosku dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec 

do realizacji w latach 2023-2026 została podjęta jednomyślnie – 17 głosami za (Uchwała nr 

XLV/438/2022). 

 

 



Ad 10. 

Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2022 zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny 

Filipiak. Zgłosił on również dwie poprawki do projektu uchwały, w brzmieniu: 

Poprawka 1.: 

W § 2. zmienia się zapis dotyczący rozdysponowania kwoty 76 200 zł na następujący: 

„a pozyskane środki w łącznej kwocie 76 200 zł przeznacza się na następujące zadania: 

istniejące zadanie: 

C) ROBOTY BUDOWLANE W ZAKRESIE DRÓG WEWNĘTRZNYCH 

ORAZ DRÓG GMINNYCH KLASY DOJAZDOWEJ 

Kwota 

w zł 

Jednostka 

realizująca 

Remonty dróg i chodników realizowane przez firmę utrzymania 

bieżącego do wyczerpania środków finansowych na terenie 

Dzielnicy VII według kolejności wskazanej przez Dzielnicę. 

28 200 ZDMK 

istniejące zadanie: 

C) ROBOTY BUDOWLANE W ZAKRESIE DRÓG WEWNĘTRZNYCH 

ORAZ DRÓG GMINNYCH KLASY DOJAZDOWEJ 

Kwota 

w zł 

Jednostka 

realizująca 

Budowa oświetlenia: 

 ul. Kopalina na odcinku od nr 17 do 21 (WPF: 2021 - 

dokumentacja projektowa 8 856 zł, 2022 - realizacja zadania 

46 929 zł), 

 ul. Pod Sikornikiem na odcinku od nr 52 do 58 (WPF: 2021 – 

rozpoczęcie dokumentacji projektowej 0 zł, 2022 -

dokończenie dokumentacji projektowej i realizacja zadania 

58 000 zł) 

3 000 ZDMK 

istniejące zadanie: 

I) DZIELNICOWE PROGRAMY WSPIERANIA DZIAŁALNOŚCI 

MIEJSKICH SZKÓŁ I PLACÓWEK OŚWIATOWYCH, KULTURY, 

SPORTU, POMOCY SPOŁECZNEJ I ZDROWIA 

Kwota 

w zł 

Jednostka 

realizująca 

Zagospodarowanie terenu zielonego na tyłach budynku Klubu 

Kultury „Przegorzały” przy ul. Kamedulskiej 70 

(w szczególności: przesunięcie ogrodzenia, uporządkowanie 

i zazielenienie terenu oraz montaż małej architektury) 

10 000 
CK Dworek 

Białoprądnicki 

nowe zadanie: 

I) DZIELNICOWE PROGRAMY WSPIERANIA DZIAŁALNOŚCI 

MIEJSKICH SZKÓŁ I PLACÓWEK OŚWIATOWYCH, KULTURY, 

SPORTU, POMOCY SPOŁECZNEJ I ZDROWIA 

Kwota 

w zł 

Jednostka 

realizująca 

Klub Kultury „Chełm” – wykonanie sufitu podwieszanego w sali 

widowiskowej 
30 000 

CK Dworek 

Białoprądnicki 

 



nowe zadanie: 

I) DZIELNICOWE PROGRAMY WSPIERANIA DZIAŁALNOŚCI 

MIEJSKICH SZKÓŁ I PLACÓWEK OŚWIATOWYCH, KULTURY, 

SPORTU, POMOCY SPOŁECZNEJ I ZDROWIA 

Kwota 

w zł 

Jednostka 

realizująca 

Klub Kultury „Chełm” – wyposażenie zaplecza kuchennego 5 000 
CK Dworek 

Białoprądnicki 

   

Poprawka 2.: 

1/ Dopisuje się nowy § 3, w brzmieniu: 

Zmniejsza się wysokość środków o kwotę 2 710 zł na zadaniu przyjętym uchwałą nr 

XL/384/2022 z 22 marca 2022 r. do kwoty jak w tabeli poniżej: 

D) ROBOTY BUDOWLANE ZWIĄZANE Z LOKALNĄ 

INFRASTRUKTURĄ SPORTOWA I REKREACYJNĄ 

Kwota 

w zł 

Jednostka 

realizująca 

Zwierzyniecki KS – drzwi przesuwne w budynku klubowym 

(do WC) 
2 290 ZIS 

a pozyskane środki w kwocie 2 710 zł przeznacza się dodatkowo na istniejące zadanie: 

D) ROBOTY BUDOWLANE ZWIĄZANE Z LOKALNĄ 

INFRASTRUKTURĄ SPORTOWA I REKREACYJNĄ 

Kwota 

w zł 

Jednostka 

realizująca 

Zwierzyniecki KS – wykonanie napisu z nazwą i logo ZKS nad 

furtką  na wejściu na stadion 
2 710 ZIS 

2/ dotychczasowy § 3 staje się § 4. 

W dyskusji głos zabrał Krzysztof Jakubowski. 

Wobec braku dalszych zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał pod głosowanie swoje 

poprawki, w kolejności zgłoszenia. 

Poprawka 1. została przyjęta jednomyślnie – 17 głosami za. 

Poprawka 2. została przyjęta jednomyślnie – 17 głosami za. 

Uchwała w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2022 została podjęta jednomyślnie – 17 głosami za 

(Uchwała nr XLV/439/2022). 

Ad 11. 

Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2023 zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny 

Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2023 została podjęta jednomyślnie – 17 głosami za 

(Uchwała nr XLV/440/2022). 

 

 



Ad 7. 

Projekt uchwały w sprawie wniosku dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do 

realizacji w latach 2023-2024 zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. Zgłosił 

on również poprawkę do projektu uchwały, w brzmieniu: 

Wymienioną w § 1. uchwały nazwę zadania: 

„ul. Benedyktowicza – budowa oświetlenia (dowieszki na istniejących słupach Tauronu)” 

uzupełnia się poprzez dopisanie słów: 

„na odcinku od skrzyżowania z ul. Księcia Józefa do wysokości działki nr 201 obr. K-16” 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przewodniczący poddał poprawkę pod głosowanie. 

Poprawka została przyjęta jednomyślnie – 16 głosami za. 

Uchwała w sprawie wniosku dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec 

do realizacji w latach 2023-2024 została podjęta jednomyślnie – 16 głosami za (Uchwała nr 

XLV/441/2022). 

Ad 12. 

Projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa o wprowadzenie zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej dotyczących zadania inwestycyjnego pierwotnie 

planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 2020-2022 

zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa o wprowadzenie zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej dotyczących zadania inwestycyjnego pierwotnie 

planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 2020-2022 
została podjęta jednomyślnie – 17 głosami za (Uchwała nr XLV/442/2022). 

Ad 13. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej zbycia w drodze bezprzetargowej działki nr 

337/2 obr. 14 jednostka ewidencyjna Krowodrza, położonej przy ul. Kościuszki w Krakowie 

zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji głos zabrali Krzysztof Kwarciak i Szczęsny Filipiak. 

Krzysztof Kwarciak zgłosił poprawkę do projektu uchwały, w brzmieniu: 

W § 1 słowo „pozytywnie” zamienia się na wyraz „negatywnie”. 

Uzasadnienie otrzymuje następujące brzmienie: 

Transakcja może otworzyć drogę do budowy sporych rozmiarów bloku. Powiększenie terenu 

należącego do prywatnego podmiotu znacząco wpłynie na wskaźniki dopuszczalnej zabudowy. 

Działka jest położona bezpośrednio przy bulwarach Wisły i znajduje się w miejscu o dużych 

walorach krajobrazowych. Radzie Dzielnicy VII Zwierzyniec nie są znane plany podmiotu 

zainteresowanego zakupem parceli. Podczas podejmowania decyzji trzeba jednak brać pod 

uwagę wszystkie potencjalne możliwości wykorzystania zbywanego gruntu. Tym bardziej, że 

przy ulicy Kościuszki presja inwestycyjna jest bardzo silna, a przedsięwzięcia deweloperskie 

mają dużą rentowość. Obecnie obowiązujący plan MPZP ,,Bulwary Wisły” dopuszcza 

zabudowę o parametrach, które są zupełnie niedostosowane do okolicznych budynków. 

W naszym przekonaniu ewentualna sprzedaż działki powinna być poprzedzona nowelizacją 



dokumentu, a obecnie warto rozważyć przekazanie terenu w formie dzierżawy z krótkim 

okresem wypowiedzenia.  

Chcemy również zwrócić uwagę, że działka bezpośrednio przylega do muru 

przeciwpowodziowego. Zbycie gruntu może w przyszłości utrudnić konserwację lub 

modernizację zabezpieczenia. Jest to kwestia, która również powinna być przedmiotem 

analizy. 

Wobec braku dalszych zgłoszeń do dyskusji, przewodniczący poddał pod głosowanie 

poprawkę Krzysztofa Kwarciaka. 

Poprawka została przyjęta stosunkiem głosów: 6 za, 0 przeciw, 11 za. 

Uchwała w sprawie opinii dotyczącej zbycia w drodze bezprzetargowej działki nr 337/2 

obr. 14 jednostka ewidencyjna Krowodrza, położonej przy ul. Kościuszki w Krakowie 

została podjęta stosunkiem głosów: 8 za, 0 przeciw, 9 wstrzymujących się (Uchwała nr 

XLV/443/2022). 

Ad 14. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany zasad parkowania na ul. Prusa na odcinku od 

ul. Salwatorskiej do ul. Senatorskiej zreferował w imieniu projektodawcy Witold Górny. 

W dyskusji głos zabrali: Tomasz Jakubowski, Krzysztof Kwarciak, Szczęsny Filipiak, Jakub 

Markowski. 

Uchwała w sprawie zmiany zasad parkowania na ul. Prusa na odcinku od 

ul. Salwatorskiej do ul. Senatorskiej została podjęta stosunkiem głosów: 15 za, 1 przeciw, 

1 wstrzymujący się (Uchwała nr XLV/444/2022). 

Ad 15. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany zasad parkowania na ogólnodostępnej zatoce postojowej 

przed budynkiem Przychodni Zdrowia przy ul. Kamedulskiej 70 zreferował w imieniu 

projektodawcy Witold Górny. 

W dyskusji głos zabrali: Jakub Markowski, Szczęsny Filipiak, Marzena Garzeł. 

Uchwała w sprawie zmiany zasad parkowania na ogólnodostępnej zatoce postojowej 

przed budynkiem Przychodni Zdrowia przy ul. Kamedulskiej 70 została podjęta 

jednomyślnie – 17 głosami za (Uchwała nr XLV/445/2022). 

Ad 16. 

Projekt uchwały w sprawie likwidacji słupków znajdujących się na chodniku po zachodniej 

stronie ul. Mlaskotów na wysokości budynku Zespołu Państwowych Szkół Plastycznych 

zreferował w imieniu projektodawcy Witold Górny. 

W dyskusji głos zabrali Witold Górny, Szczęsny Filipiak. 

Witold Górny zgłosił poprawkę do projektu uchwały, w brzmieniu: 

1/ W tytule uchwały oraz w treści akapitu 1. uchwały słowa: „słupków znajdujących się” 

zastępuje się słowami: „ogrodzenia łańcuchowego znajdującego się”. 

2/ Zmienia się treść 1. akapitu uzasadnienia na następującą: 

„Znajdujące się na chodniku po zachodniej stronie ul. Mlaskotów na wysokości budynku 

Zespołu Państwowych Szkół Plastycznych ogrodzenie łańcuchowe posadowione jest w sposób 

znacząco (tj. o ok. 0,5 m) ograniczający szerokość – z założenia nie nazbyt szerokiego w tym 

miejscu - chodnika.” 



Wobec braku dalszych zgłoszeń do dyskusji, przewodniczący poddał pod głosowanie 

poprawkę Witolda Górnego. 

Poprawka została przyjęta jednomyślnie – 17 głosami za. 

Uchwała w sprawie likwidacji słupków znajdujących się na chodniku po zachodniej 

stronie ul. Mlaskotów na wysokości budynku Zespołu Państwowych Szkół Plastycznych 

została podjęta jednomyślnie – 17 głosami za (Uchwała nr XLV/446/2022). 

Ad 17. 

Projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa o wprowadzenie zmiany 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej dotyczącej zadania inwestycyjnego planowanego przez 

Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 2021-2022 zreferował w imieniu 

projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa o wprowadzenie zmiany 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej dotyczącej zadania inwestycyjnego planowanego 

przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 2021-2022 została podjęta 

jednomyślnie – 17 głosami za (Uchwała nr XLV/447/2022). 

Ad 18. 

Szczęsny Filipiak: 

 poinformował, że w dniu 20.08.2022, na zaproszenie Fundacji Miejski Park i Ogród 

Zoologiczny w Krakowie, weźmie udział w Komisji Gospodarczo-Technicznej dotyczącej 

„Uproszczonego Planu Urządzania Lasu Wolskiego na lata 2023-2032”; 

 zreferował pismo Burmistrza Miasta i Gminy Skawina oraz rezolucję Rady Miejskiej 

w Skawinie, dotyczące stanowiska w sprawie drogi ekspresowej S7 Kraków – Myślenice, 

 zreferował treść pisma Przewodniczącego Rady i Zarządu Dzielnicy IV Prądnik Biały 

w sprawie postanowienia WSA w Krakowie zapadłego ze skargi na bezczynność 

przewodniczącego rady w sprawie wniosku o udostępnienie informacji publicznej, 

 zapoznał zebranych z treścią pisma Biura ds. Dzielnic Miasta Krakowa w sprawie zmian 

w ramach środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnic na 2023 r., 

 poinformował o zorganizowanym przez Zarząd Dróg Miasta Krakowa  w sprawie 

przebudowy ul. Królowej Jadwigi w dniu 1.09.2022  w Centrum Edukacji Agrarnej na 

Woli Justowskiej; w dyskusji na ten temat głos zabrali: Krzysztof Kwarciak, Witold 

Górny, Szczęsny Filipiak, Krzysztof Jakubowski; 

 przedstawił kwestie organizacyjne dot. tegorocznego Święta Dzielnicy w dniach 3-4 

września 2022 r. 

Marzena Garzeł podziękowała radnej Julii Mach za reprezentowanie Rady Dzielnicy podczas 

obchodów 79. rocznicy pacyfikacji Woli Justowskiej oraz radnych Iwonie Kubackiej 

Grzegorzowi Bale za pomoc w organizacji Pikniku Sąsiedzkiego w Olszanicy. Uzupełniła 

również informację przewodniczącego dotyczącą Święta Dzielnicy. 

Witold Górny: 

 poinformował o spotkaniu w dniu 02.09.2022 o godz. 11.00 w rejonie ulic Podłużnej 

i Pylnej z przedstawicielami jednostki miejskiej Klimat-Energia-Gospodarka Wodna, które 

będzie poświęcone lokalnym problemom, jak np. zalewanie działek, w związku 

z realizacją szeregu inwestycji, 



 poinformował, że w dniu 22.09.2022 w godzinach 18.00 – 20.00 w Zespole Szkół 

Ogólnokształcących nr 18 przy ul. Senatorskiej 35 odbędzie się spotkanie dla 

mieszkańców w sprawie funkcjonowania ogrzewalni dla osób bezdomnych przy 

ul. Księcia Józefa 52 oraz w sprawie sprzedaży i spożywania alkoholu i konsekwencji tych 

zjawisk na terenie dzielnicy, 

 poinformował, że przygotowana jest robocza wersja mapy dzielnicy; link do tej wersji 

zostanie przesłany radnym, z prośbą o ewentualne uwagi. 

Szczęsny Filipiak poinformował, że trzy osoby z Rady zgłosiły się do organizacji punktów 

glosowania w tegorocznym Budżecie Obywatelskim, a jeżeli ktoś chce do tej grupy dołączyć, 

to może się jeszcze zgłosić. Poinformował również, że do głosowania zostało dopuszczonych 

czternaście projektów. 

Marek Sikora zadał pytanie w sprawie realizacji uchwały w sprawie drewnianych słupków na 

parkingu przy Błoniach. W tej kwestii głos zabrała Marzena Garzeł. 

Szczęsny Filipiak poprosił o wskazywanie zadań, które powinny się znaleźć w projekcie 

uchwały w sprawie zadań do Budżetu Miasta Krakowa na 2023 r. 

Paweł Kajfasz zadał pytanie, na jakim etapie jest przygotowanie publikacji o Dzielnicy. 

Odpowiedzi udzielił Witold Górny. Poprosił o zgłaszanie się osób zainteresowanych 

zapoznaniem się z tekstem publikacji. 

Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący o godz. 19.23 zamknął sesję. 

 

 

Protokołowała:                                                                          Przewodniczący Rady i Zarządu  

                      Dzielnicy VII Zwierzyniec 

Grażyna Rojek  

                                  Szczęsny Filipiak 


